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Merknader

Mari-Anne Hoff hadde følgende merknad:
Det er flere ganger etterlyst mulighet for å lese postliste og finne administrative vedtak. 
Dette kom i orden, men administrative vedtak er ikke lagt ut på hjemmesiden siden i 
september 2014. Det står på hjemmesiden at postliste legges ut 1-2 ganger pr uke. 
Siste postliste ble lagt ut 8.februar. Det er vanskelig for kommunestyret som 
kommunens øverste organ å holde seg oppdatert når dette ikke er på plass. 

Ordfører svar:
Kommunen har en klar plikt på å gi informasjon til både kommunestyret og 
befolkningen uoppfordret, men dette er også en utfordring. 

Rådmannens svar:
Dette fortjener et ordentlig svar, så det må jeg få tid til å sjekke ut. Dette må vi få på 
plass. Jeg vil komme tilbake med informasjon om dette senere. 

Dagsorden:

Ole Annfinn Helmersen og Mari-Anne Hoff ble valgt til å underskrive møteboka.

Etter reiselivskurset ba ordfører om tilbakemelding fra kommunestyrets   
medlemmer vedr forståelse av pkt 1-4 i selskapsavtale om Nord-Trøndelag Havn 
Rørvik IKS.

Kommunestyrets tilbakemelding:
Kommunestyrets medlemmer ga entydig tilbakemelding på at det kom klart fram da 
saken var opp til behandling at Nord-Trøndelag Havn Rørvik IKS skulle overta 
kommunens lån knyttet til kaier ved overtakelsen. 

Saken sendes representantskapet til behandling. 

Kommunen avventer prosessen med eiendomsoverdragelse til IKS’et til dette er
klarlagt. 

Evalueringsskjema fra kommunestyrets arbeidsmøte i januar ble delt ut til  
kommunestyrets medlemmer. 

Underskrift:

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført på de sidene vi har signert i møteboka, 
er i samsvar med det som ble vedtatt på møtet.

Leka, ________

______________________ ______________________



Saksliste

Utvalgs-

saksnr

Innhold Lukket Arkiv-

saksnr

PS 2/15 Skolelunsj og fysisk aktivitet i skolen 2015/28

PS 3/15 Bosetting av flyktninger i 2015 vurdering 2013/440

PS 4/15 Vedlikeholdsplan kommunale bygg 2015/34

PS 5/15 Enøk- tiltak kommunalebygg 2015/35

PS 6/15 Utleie av gamle NTE bygg 2013/132

PS 7/15 Dekning av kostnader ved gjennomføring av 
takseringsarbeid

2014/228

PS 8/15 Dekning av kostnader prosjektet "Leka-landbruket" 2014/282

PS 9/15 Høringsuttalelse - statliggjøring av 
skatteinnkrevingen

2015/12

Dagsorden: 
09:00-10:30 Behandling av sakliste
10:30-11:00 Lunsj
11:00-14:30 Reiselivskurs for politikere



PS 2/15 Skolelunsj og fysisk aktivitet i skolen

Saksprotokoll i Kommunestyret - 25.02.2015

Votering: Formannskapets innstilling vedtatt med 14 mot 1 stemme.

Vedtak:

Kommunestyret som skoleeier innfører skolelunsj, tre dager i uka, ved Leka barne- og 
ungdomsskole fra og med 1. mars 2015. 
Det tilrettelegges for i snitt en skoletime fysisk aktivitet hver skoledag. Skolen 
organiserer dette selv. Dette legges inn i timeplan for skoleåret 2015/2016. 

I 2015 dekkes skolelunsjen opp ved bruk av disposisjonsfond på kr 81 000,- og gaver 
på kr 20 000,-. Fra og med budsjettåret 2016 økes ansvar/ tjenesteområdet 225 med 
en netto ramme på kr. 100 000,-.

Det godkjennes at kr. 30 000,- av avsatte midler til bruk på forebyggende arbeid barn 
og unge innen psykiatri overføres skolebudsjettet hvert år, og at ved rullering av 
rusmiddelpolitisk handlingsplan opprettholdes de tildelte midler brukt på barn og unge.

Det innføres foreldrebetaling på kr. 200,- pr måned pr 1. barn. Det gis 
søskenmoderasjon på 50 % for alle søsken.

Skolen gjør selv avtaler med leverandør av skolelunsj og organiserer skolelunsjen slik 
det er best for dem.

Endring Kontonr Kontonavn Opprinnelig Sparte utgifter/
Økte 
utgifter/ Revidert

nr.: budsjett økte inntekter
red. 
inntekter budsjett

1370.225.325 Kjøp av tjenester 0 200 000 200 000

1951.225.325 Bruk av disposisjonsfond -81 000 -81 000

1379.473.254 Tilskudd barn og unge 75 000 -30 000 45 000

1626.225.325 Foreldrebetaling 0 -69 000 -69 000

1892.225.325 Gaver fra private (saniteten) 0 -20 000 -20 000

0

0

0 0 0

-200 000 200 000

0



PS 3/15 Bosetting av flyktninger i 2015 vurdering

Saksprotokoll i Kommunestyret - 25.02.2015

Forslag fra Leif Rune Jensen:
Leka kommune kan ikke ta imot flyktninger i 2015. 
Det må jobbes videre med saken og se på muligheter for å bosette flyktninger i 2016-
2017.
Flyktningekoordinator på Kolvereid inviteres til Leka, Tommy Furre Holmstrand 
forespørres om å følge opp arbeidet med framtidig mottak av flyktninger. 

Votering: Forslag fra Leif Rune Jensen enstemmig vedtatt. 

Vedtak

Leka kommune kan ikke ta imot flyktninger i 2015. 
Det må jobbes videre med saken og se på muligheter for å bosette flyktninger i 
2016-2017.
Flyktningekoordinator på Kolvereid inviteres til Leka, Tommy Furre Holmstrand 
forespørres om å følge opp arbeidet med framtidig mottak av flyktninger. 

PS 4/15 Vedlikeholdsplan kommunale bygg

Saksprotokoll i Kommunestyret - 25.02.2015

Tilleggsforslag fra Leka SP v/ Ole Kr. Holand:
Endring i planen slik at tak/ventilasjon garderober flyttes til 2015, nytt tak barnehagen 
flyttes til 2016.
Leif Pettersen blir medlem av komite for omsorgsboliger, ordfører kaller inn til møte –
og deltar. Frist for komiteens konklusjon settes til 20.juni 15. 
Utgifter til utredningskostnader dekkes av beløp som i investeringsplanen er satt av til 
bygging av omsorgsboliger. 

Endringsforslag fra Mari-Anne Hoff:
Vedlikeholdsplan legges til grunn.  

Votering: Formannskapets innstilling med tilleggsforslag fra SP v/ Ole Kr. Holand og 
endringsforslag fra Mari-Anne Hoff enstemmig vedtatt. 

Vedtak

Vedlikeholdsplan legges til grunn.
Komiteen for omsorgsboliger bør jobbe videre med utredning for framtidig behov og 
komme med forslag på alternativer lokalisert til sykestua eller andre plasseringer. 

Endring i planen slik at tak/ventilasjon garderober flyttes til 2015, nytt tak barnehagen 
flyttes til 2016.



Leif Pettersen blir medlem av komite for omsorgsboliger, ordfører kaller inn til møte –
og deltar. Frist for komiteens konklusjon settes til 20.juni 15. 
Utgifter til utredningskostnader dekkes av beløp som i investeringsplanen er satt av til 
bygging av omsorgsboliger. 

PS 5/15 Enøk- tiltak kommunale bygg

Saksprotokoll i Kommunestyret - 25.02.2015

Tilleggsforslag fra Leka SP v/ Ole Kr. Holand:
Barnehagens småbarnsavdeling sliter med temperaturen, og bør tilgodeses med 
varmepumpe. Denne bør prioriteres, og foreslås sammen med «Skolen 
varmepumper». 

Votering: Formannskapets innstilling med tilleggsforslag fra SP v/ Ole Kr. Holand 
enstemmig vedtatt.

Vedtak

Leka kommune investerer i enøktiltak på skolen, sjukestuen og Lekatun iht. følgende 
kostnader:
Investeringsbehov
Sjukestuen varmepumper kr. 665 000,- inkl. mva
Sjukestuen vinduer kr.   30 000,- inkl. mva
Skolen varmepumper kr. 112 500,- inkl. mva
Skolen Herlaugshallen kr. 136 000,- inkl. mva
Lekatun varmepumper kr.   61 500,- inkl. mva
Arbeid ect. samlet kr. 150 000,- inkl. mva
SUM kr. 1 155 000,- inkl. mva

Stipulerte innsparinger samlet er på kr. 215 000,- . 
Arbeidene utføres iht. arbeids og vedlikeholdsplan - og sjukestuen / skolen prioriteres.
Innkjøpene fordeles ift. framdriften og gjøres iht. lov om offentlige innkjøp.

Barnehagens småbarnsavdeling sliter med temperaturen, og bør tilgodeses med 
varmepumpe. Denne bør prioriteres, og foreslås sammen med «Skolen 
varmepumper». 

Med bakgrunn i enøktiltak foretas følgende budsjettendring: 

Kontonr Oppr. Sparte utgifter Økte utgifter Revidert 

Art-ans/tj-funksj-prosj budsjett økte inntekter red.inntekter budsjett

3200.416.222.107 Enøktiltak skole 0 198 800 198 800

3370.416.222.107 Kjøp av tj. fra andre - skole 0 40 000 40 000

3470.416.222.107 MVA investering skole 0 49 700 49 700

3729.416.222.107 MVA kompensasjon skole 0 -49 700 -49 700

3910.416.222.107 Bruk av lån skole 0 -238 800 -238 800

3200.416.130.107 Enøktitak Lekatun 0 49 200 49 200

3370.416.130.107 Kjøp av tj. fra andre - Lekatun 0 10 000 10 000



3470.416.130.107 MVA investering Lekatun 0 12 300 12 300

3729.416.130.107 MVA kompensasjon Lekatun 0 -12 300 -12 300

3910.416.130.107 Bruk av lån 0 -59 200 -59 200

3200.416.261.107 Enøktiltak sjukestuen 0 556 000 556 000

3370.416.261.107 Kjøp av tj. sjukestuen 0 100 000 100 000

3470.416.261.107 MVA investering sjukestuen 0 139 000 139 000

3729.416.261.107
MVA kompensasjon 
sjukestuen 0 -139 000 -139 000

3910.416.261.107 Bruk av lån 0 -656 000 -656 000

0 -1 155 000 1 155 000 0

PS 6/15 Utleie av gamle NTE bygg

Saksprotokoll i Kommunestyret - 25.02.2015

Forslag fra Kjetil Bjørnstad:
Verksted og kontorlokale tas ut av oversikten.

Votering: Formannskapets innstilling med endringsforslag fra Kjetil Bjørnstad 
enstemmig vedtatt. 

Vedtak

Det gis mulighet for korttids utleie av gamle NTE bygg. 
Leiepriser blir som følger for utleie ved næringsaktivitet:

Mindre garasjedel   43 x 450,- = 19 350,-  (1613,-mnd.)
Stort lokale 81 x 450,- = 36 450,-  (3038,- mnd)
Spiserom 20 x 450,- =   9 000,-  (750,- mnd)

Ved utleie for lag og foreninger leies lokalene ut til selvkostpris:
Mindre garasjedel   
43 x 357,- = 15 351,-  (1279,-mnd.)
Stort lokale
81 x 357,- = 28 917,-  (2410,- mnd)
Spiserom
20 x 357,- =    7 140,-  (595,- mnd)

Ved utleie i mindre enn en måned er leieprisen kr. 508,- pr m2

Administrasjonen gis fullmakt til å inngå avtale om halv husleie med lag/foreninger mot 
at laget arrangerer aktiviteter på dag/kveldstid som er åpent for alle interesserte 
brukere minimum en gang pr mnd. 



PS 7/15 Dekning av kostnader ved gjennomføring av takseringsarbeid

Saksprotokoll i Kommunestyret - 25.02.2015

Votering: Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 

Vedtak

Taksering av eiendommer i Leka kommune settes i verk. Anbudet til Jeessaa AS 
godtas. Inndekning av kostnader til tiltaket skjer ved bruk av disposisjonsfond konto 
25600801.

Med bakgrunn i taksering av eiendommer foretas følgende budsjettendring.
Kontonr Kontonavn Opprinnelig Sparte utgifter/ Økte utgifter/ Revidert

budsjett økte inntekter red. inntekter budsjett

1030.141.120 Ekstrahjelp engasjement 300 000 -300 000 0

1272.141.120 Innleid hjelp 400 000 -400 000 0

1030.145.120 Ekstrahjelp engasjement 0 100 000 100 000

1370.145.120 Kjøp av tjenester 0 765 000 765 000

1429.145.120 Mva 0 191 250 191 250

1729.145.120 Moms 0 -191 250 -191 250
1940.145.120 Bruk av fond 0 -165 000 -165 000

-1 056 250 1 056 250

Før inntekter kan disponeres til drift, må det tilbakeføres kr 165.000,- til 
disposisjonsfond 256 00 801.

PS 8/15 Dekning av kostnader prosjektet "Leka-landbruket"

Saksprotokoll i Kommunestyret - 25.02.2015

Votering: Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 

Vedtak

Dekning av Leka kommunes egenandel til prosjektet «Leka-landbruket» dekkes ved 
bruk av disposisjonsfondet kto 2 5600 801.
Tilskudd på kr. 40.000,- fra Kystgruppen godskrives disposisjonsfondet.



Det foretas følgende budsjettregulering:

Kontonr. Opprinnelig Sparte utgifter/ Økte utgifter/ Revidert

Art-Ansv/tj.-funksjon - prosjekt budsjett økte inntekter red. inntekter budsjett

0

1370-451-329 10 000 108 000 118 000

1940-451-329 0 -108 000 -108 000

0

0 0 0

-108 000 108 000

0

PS 9/15 Høringsuttalelse - statliggjøring av skatteinnkrevingen

Saksprotokoll i Kommunestyret - 25.02.2015

Votering: Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt.

Vedtak

Leka kommune anbefaler ikke at skatteoppkreverfunksjonen flyttes fra kommunene til 
staten. Vi mener dagens ordning gir svært gode resultater og fremstår som en god, 
effektiv ordning. Skatteoppkreverfunksjonen hører naturlig til de oppgaver kommunene 
skal løse også i fremtiden. 

Leka kommune slutter seg til vedlagte uttalelse fra KS vedrørende overføring av 
skatteoppkrevingen til staten. 

Leka, 25.02.15

Beathe Mårvik
f.sk.sekr


